



(2017-2018)

## 學生家長通告

### 1. 有關更換冬季校服安排

本校將於2017年11月13日開始，更換冬季校服，學生可穿著夏季或冬季校服至11月21日；11月23日起，必須穿著整齊冬季校服回校上課。

### 2. 大賽車事宜

澳門大賽車將於11月16日起，一連數天舉行，賽車期間請同學及家長因應路面情況，提早出門上課，以免交通擠塞，造成延誤。

### 3. 第六十七屆田徑運動大會

謹訂於二零一七年十一月二十日、二十一日(一連兩天)，假座氹仔澳門運動場舉行。

茲將有關事項摘錄如下：

#### 十一月二十日(星期一)

- 上午九時舉行開幕禮。全體同學均須穿著學校運動服，於八時四十分前抵達氹仔澳門運動場，參與本屆校運會活動，至十二時十五分，待校方宣布解散後，始可離場。
- 下午賽事由二時至五時進行，全校學生須於下午一時五十分前抵達運動場集合。

#### 十一月二十一日(星期二)

- 是日上午賽事於九時正至中午舉行，全校學生均須於八時四十分前抵達。
- 下午賽事及閉幕禮，由二時開始進行，於下午一時五十分前抵達運動場集合，閉幕禮將於五時結束。
- 運動會期間禁止學生攜帶遊戲機、電話、娛樂雜誌及進行牌類活動。
- 校方禁止同學於運動場外進行踏單車活動，以免受傷，請家長知悉。
- 上述賽事，歡迎 貴家長 蒞臨指導。

#### 十一月二十二日(星期三)

- 校運會後補假一天。

### 4. 附上家長教師會通告一則—「家長會專題講座」暨「第十一屆會員大會會務及財務報告」(附件一) 參加者須將報名表交回班主任。

上列各項，尚望 貴家長留意。

校務處

二零一七年十月三十日

✂

• 回 條 •

(請填妥回條交 貴子弟於兩天內呈與班導師存錄)

敬覆者：頃接 貴校通告(30/10/2017)，藉悉有關事宜。此覆

班別：\_\_\_\_\_ 學號：\_\_\_\_\_ 學生姓名：\_\_\_\_\_

家長簽署：\_\_\_\_\_

日 期：\_\_\_\_\_

30<sup>th</sup> October, 2017

## Notice for Parents

### 1. Changing of winter school uniform

Changing to winter school uniform will start from 13<sup>th</sup> November, 2017. Students may wear either summer or winter school uniform until 21<sup>st</sup> November 2017. From 23<sup>rd</sup> November onwards, all students must wear proper winter school uniform to school.

### 2. Macau Grand Prix

Macau Grand Prix will be held from 16<sup>th</sup> November 2017 for a few days. Students are reminded to leave home earlier for school in order to avoid traffic congestion during the racing days.

### 3. YWC 67<sup>th</sup> Annual Sports Meet

The school takes pleasure in informing you that the 67<sup>th</sup> Annual Sports Meet will be held at the Macau Stadium in Taipa on 20<sup>th</sup> November (Monday) & 21<sup>st</sup> November (Tuesday).

#### 20<sup>th</sup> November, 2017

- The Opening Ceremony will be held at 9:00a.m. All Students are to be present twenty minutes before the Opening Ceremony wearing their school sports uniform. The morning events will finish at 12:15 p.m..
- The afternoon events will take place from 2:00 p.m. to 5:00 p.m.. All Students are to be present at the Macau Stadium at 1:50p.m.

#### 21<sup>st</sup> November, 2017

- The Programme will start from 9:00 a.m. All students are to be present at the Macau Stadium at 8:40 a.m.
- The afternoon events and Closing Ceremony will start at 2:00 p.m.. All Students are to be present ten minutes before the events start, wearing their school sports uniform. The Closing Ceremony will finish at 5:00 p.m..
- Students are not allowed to bring electronic games, mobile phones, cards or magazines to the Sports Meet.
- To ensure students' safety, the school advises parents to remind students not to cycle outside the Stadium.
- All Parents are warmly welcome to attend our Annual Sports Meet.

#### 22<sup>nd</sup> November, 2017

Day after Annual Sports Meet---Holiday.

### 4. Attached one notice from the Parents and Teachers Association -- A talk "Teenagers, what do you have in your minds?" & "11th PTA General Meeting"(Attachment 1)

- Participants are to submit the registration form to the class teacher.

**Thank you for your co-operation.**

General Office

✂

---

☞ **Reply Slip** ☜

(Please return this slip to the Form Master/Mistress within two days after receiving the notice.)

**Dear Sir/Madam,**

I have read your notice dated 30<sup>th</sup> October, 2017.

Class : \_\_\_\_\_ No. : \_\_\_\_\_ Student's name: \_\_\_\_\_

Parent's Signature: \_\_\_\_\_

Date: \_\_\_\_\_